

Biathlon Canada coach celebrated with Community NCCP Coach Developer Award

CALGARY – The most deserving and influential National Coaching Certification Program (NCCP) Coach Developers in Canada are honoured annually by the Coaching Association of Canada with the Community NCCP Coach Developer Awards. These awards recognize outstanding individuals who have gone above and beyond to inspire and develop NCCP coaches in their community.

Included among the 2025 recipients is Robyn Williams for her work in the sport of biathlon.

“Robyn is an invaluable resource and mentor for aspiring coaches,” said Peter Niedre, Director of Education Partnerships, Policy Development and LTAD at the Coaching Association of Canada. “We are honoured to present her with a 2025 Community NCCP Coach Developer Award in recognition of the considerable time and energy they have invested into developing and educating NCCP coaches. Their work has had an overwhelmingly positive impact on their sport community.”

Biathlon Canada presented the award to Robyn at the Women and Biathlon Coffee event held during the National Championships in Canmore, Alta. on Friday.

Robyn’s dedication to developing coaches has had a lasting impact on biathlon communities across the country,” said Kerry Dankers, Executive Director, Biathlon Canada. “Through her leadership, mentorship, and passion for education, she continues to strengthen the foundation of our sport. We are proud to see her recognized with this well-deserved honour.”

Une entraîneuse de Biathlon Canada récompensée par le Prix communautaire du responsable du développement des entraîneurs du PNCE 2025

CALGARY – Chaque année, l’Association canadienne des entraîneurs rend hommage aux formateurs d’entraîneurs du Programme national de certification des entraîneurs (PNCE) les plus méritants et les plus influents du Canada en leur décernant les Prix communautaire du responsable du développement des entraîneurs du PNCE. Ces prix récompensent des personnes

exceptionnelles qui se sont surpassées pour inspirer et former les entraîneurs du PNCE au sein de leur communauté.

Parmi les lauréats de 2025 figure Robyn Williams pour son travail dans le domaine du biathlon.

« Robyn a investi beaucoup de temps et d'énergie pour former des entraîneurs du PNCE, qui à leur tour ont eu une influence remarquable sur leur communauté, explique Peter Niedre, Directeur, partenariats en éducation, élaboration des politiques et DLTA de l'ACE. Son leadership ne fait plus de doute, et c'est une ressource et un mentor inestimable pour les aspirants entraîneurs. C'est pourquoi nous sommes honorés de lui décerner un Prix communautaire du responsable du développement des entraîneurs du PNCE 2025. »

Biathlon Canada a remis le prix à Robyn lors de l'événement « Women and Biathlon Coffee » organisé vendredi dans le cadre des Championnats nationaux à Canmore, en Alberta.

« L'engagement de Robyn envers la formation des entraîneurs a eu un impact durable sur les communautés de biathlon à travers le pays », a déclaré Kerry Dankers, Chef de la direction de Biathlon Canada. « Grâce à son leadership, à son mentorat et à sa passion pour la formation, elle continue de renforcer les fondements de notre sport. »